
Na záměru revitalizace 
hřbitova jsme začali pracovat 
hned po získání jeho pozem-
ku do správy v roce 2018. 
Do té doby patřil Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech 
majet kových. S vyřešením 
vlast nictví jsme mohli začít 
plánovat. Především bylo 
nutné opravit zeď a nechat 
vyrobit novou bránu. Beni
cký hřbitov je velice malý, 

Sešlo se nám totiž hned několik projektů, které byly potřeba dokončit. 
Získali jsme vhodný pozemek a následně i dotaci na venkovní sportoviště. 
Již delší dobu jsme připravovali projekt na revitalizaci hřbitova a byl 
nejvyšší čas restaurovat zvoničku na návsi.

NovoročNí 
procházka

přehled  
pořádaNých akcí 

Loňský rok byl investiční
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Letos volíme jen 
do Evropského 
parlamentu

Nezapomeňte 
zaplatit za 
svého miláčka

Kam zmizely 
kontejnery na 
nápojové  
kartony?

přesto, že se v roce 2024 bu-
dou konat hned troje volby, 
nás v Benicích se týkají jen 
jedny, ty do evropského par-
lamentu. předběžný termín je 
stanoven na začátek června. 
Na podzim se pak budou 
vybírat zastupitelé do Senátu 
a do krajských zastupitelstev.

do konce března by všichni 
majitelé psů měli za něj 
zaplatit poplatek v podatelně 
našeho úřadu. částka za jed-
noho činí 300 kč za rok a za 
každého dalšího 600 kč. 

Na podzim loňského roku 
došlo ke změně v třídění 
odpadu na veřejných 
stanovištích. Nápojové 
kartony a plasty nyní tvoří 
jednu komoditu a umisťují 
se tedy společně do jednoho 
kontejneru.  Umožnilo to 
vybudování nové třídicí linky, 
která umí jednotlivé druhy 
separovat.

První sobota nového roku 
k výletům nelákala...

Vyberte si z připravovaného 
programu

dokonce v Praze nejmenší, 
a počet míst pro ukládání 
uren omezený. Dalším 
požadavkem tedy bylo 
zvýšení kapacity a vyřešení 
obslužného zázemí.
Nechali jsme vypracovat dvě 
nezávislé studie od architek-
tonických ateliérů, které jsme 
měli doporučeny. Po konzul-
taci s odborníky z Magis-
trátu jsme vybrali návrh ate

lieru Projektor, který jsme 
dále nechali upra vit a v září 
2022 ho schvá lili a veřejně 
představili občanům. Navíc 
se nám podařilo získat dotaci 
ve výši 1 900 tis. Kč, která 
ale musela být vyčerpána 
nejpozději v následujícím 
roce. Nebylo tedy mnoho 
času, bylo třeba vypsat 
výběrové řízení a provést 
další administrativní úkony 
včetně stavebního povolení, 
výpůjčky pozemku apod.
Měli jsme velké štěstí, 
protože vítězná společnost 
PSPGDS, s.r.o., která nabíd-
la nejvýhodnější podmínky 
ve výběrovém řízení, byla 
velice precizní a vstřícná při 
řešení praktických problémů, 
které se v průběhu stavby 
objevily a které v projektu 
nebyly zapracovány. Oproti 
původním předpokladům 
bylo například nutné omítku 
na obvodové zdi odstranit 
nejen u země, ale celou, po 
té se ukázalo, že je potřeba 
zpev nit i zdivo, které se 
drolilo, a teprve pak natáh-
nout omítku novou. 
Pokračování na str. 3
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ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MČ PRAHA-BENICE
Pondělí 29. 1. ve 20 h – Úřad MČ Praha-Benice, knihovna, 1. patro
Pondělí 15. 4. ve 20 h – Úřad MČ Praha-Benice, knihovna, 1. patro
Čtvrtek 13. 6. v 19 h – Restaurace BoogieHouse
Pondělí 9. 9. ve 20 h – Úřad MČ Praha-Benice, knihovna, 1. patro
Čtvrtek 14. 11. v 19 h – Restaurace BoogieHouse
Pondělí 9. 12. ve 20 h – Úřad MČ Praha-Benice, knihovna, 1. patro

SETKÁNÍ S OBČANY 
(navazuje na zasedání ZMČ Praha-Benice)

Čtvrtek 13. 6. v 19 h – Restaurace BoogieHouse
Čtvrtek 14. 11. v 19 h – Restaurace BoogieHouse

Loňský rok byl investiční
Dalším loňským projek-
tem byla zvonička. Jedná se 
o kulturní památku, proto 
bylo nutné postup její ob-
novy nejprve nechat schválit 
Národním památkovým 
úřadem a správou památkové 
péče MHMP. Práce prováděl 
doporučený odborný res-
taurátor Jiří Olt, schválený 
Magistrátem. Bohužel se 
ukázalo, že poškození jsou 

Pokračování ze str. 1
Brána, kterou začali vyrábět 
podle parametrů uvedených 
v dokumentaci, byla příliš 
těžká a nebylo by ji možné 
instalovat, proto jsme výrobu 
zastavili a nechali zhotovit 
z mnohem menších profilů. 
Také jsme zjistili, že dvířka 
k jednotlivým kolumbáriím 
nejsou v kalkulaci zahrnutá, 
ale bylo je potřeba dodat, 
aby vše bylo kompletní. 
Dodatečně jsme také ne-
chali ke kolumbáriím doplnit 
římsy ze stejného kamene. 
Všechny tyto skutečnosti 
znamenaly, že původní 
rozpočet na revitalizaci ve 
výši 3 530 tis. Kč vrostl  
o 1 100 tis. Kč.
V průběhu prací jsme 
na postup řemeslníků 
pravidelně dohlíželi a jedině 
tak se podařilo všechny 

StrUčNĚ ze zaSedáNí zaStUpitelStva
7. zasedání se konalo dne 1. 9., 8. zasedání dne 26. 10. a 9. zasedání dne 11. 12. 2023 

Projednané body programu:
• Zastupitelstvo souhlasilo s připojením pozemku parc.  

č. 73, k.ú. Benice na místní komunikaci Zkrácená,

• souhlasilo s pracemi a úpravami, které v rámci revitalizace 
hřbitova jsou nutné provést nad rámec nebo odlišně od 
původního ujednání ve Smlouvě o dílo v celkové hodnotě 
621 773,21 Kč bez DPH, rozsah a  specifikace jsou popsány 
ve Změnových listech č. 1 – 4.,

• schválilo úpravu rozpočtu pro rok 2023 ve výši 4 440 600 
Kč, o tuto částku bude zvýšena strana příjmů i výdajů,

• schválilo Smlouvu o spolupráci s nájemcem 
společenského centra společností BoogieHouse s.r.o.  
při pořádání akce Folkové Benice dne 23. 9. 2023,

• souhlasilo s pracemi a úpravami, které v rámci revitalizace 
hřbitova jsou nutné provést nad rámec nebo odlišně od 
původního ujednání ve Smlouvě o dílo v celkové hodnotě 

257 385,58 Kč bez DPH, rozsah a specifikace jsou popsány 
ve Změnovém listu č. 5,

• souhlasilo se změnou užívání části garáže a se stavebními 
úpravami rodinného domu na pozemku parc. č. 312/147, 
k.ú. Benice dle předložené projektové dokumentace 

• schválilo pro rok 2024 rozpočtové provizorium ve výši 1/12 
z celkové výše rozpočtu roku 2023 pro každý měsíc,

• souhlasilo s pracemi a úpravami, které v rámci revitalizace 
hřbitova jsou nutné provést nad rámec nebo odlišně od 
původního ujednání ve Smlouvě o dílo v celkové hodnotě 
50 000 Kč bez DPH, rozsah a specifikace jsou popsány ve 
Změnovém listu č. 6,

• souhlasilo s napojením pozemku parc. č. 88, k.ú. Benice, 
na dešťovou kanalizaci dle projektové dokumentace, 
jedná se o pozemek, kde dle hydrogeologického průzkumu 
vsakování není možné. 

větší, než se předpokládalo, 
že bude nutné kámen navrtat 
a zpevnit zevnitř, následně vy-
plnit a dotvořit některé zerodo-
vané pasáže, a že zvon je třeba 
upevnit na podstavec nikoli do 
bočních ramen, kam se přenáší 
vibrace a vznikají tak trhliny.
Restaurátor a jeho asistentka 
během léta všechno zvládli 
a zvoničku zase můžete obdivo-
vat při čekání na autobus. 

nesrovnalosti upravit do 
nynější konečně podoby. 
Z pohledu obce se jednalo 
o jednu z nejvýznamnějších 
oprav, která podstatně 
změnila charakter benické
ho hřbitova, který je nyní 
ozdobou naší městské části. 
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Výlet do polské Wroc-
lawi jsme plánovali již 
před několika lety, tehdy 
se ale neuskutečnil. Staro-
bylou Wroclawí protéká 
řeka Odra, která s několika 
svými rameny, městským 
vodním příkopem, ostrovy 
a dalšími přítoky utváří 
místo s nezaměnitelnou at-
mosférou. Během naší cesty 
městem jsme si prohlídli 

adveNtNí WroclaW

Vánoční svátky v Benicích 
si již nedovedeme představit 
bez koncertu v čestlickém 
kostele. Stalo se již tradicí, 
že po všem tom shonu 
a stíhání máme možnost se 
na chvíli zastavit, nadech-

vánoční koncert
nout a rozjímat. Ježíšek už 
leží v jesličkách a my si 
v klidu můžeme vychut-
nat vánoční písně a koledy, 
které pro nás připravila paní 
Ivana Remková se sborem 
Kůrovec čestlický.

Novoroční procházka
První sobota nového roku 
k výletům do přírody příliš 
nelákala.  Několik dní již 
pršelo a teplota se držela na 
nulou. To určilo, že trasa 
naší procházky po Vánocích 
musí vést spíše po chodnících 
a zpevněných cestách než po 
loukách kolem potoka. 
Nevlídné počasí se podep-
salo i na počtu účastníků, 
kterých jindy bývá mnohem 
více. I přes to jsme měli velké 
štěstí, protože se nám podařilo 
trasu ujít, aniž bychom použili 
deštníky, které jsme měli s se-
bou. Vydali jsme se po cestě 
kolem hřbitova do Kolovrat, 

za brodem přes Říčanku jsme 
se stočili a kolem železniční 
tratě přes Prknovku došli 
až k rybníkům v Uhříněvsi. 

Tady nás mile překvapil 
Vláďa Mareš, protože se 
ukázalo, že sebou v baťohu 
nese nejen dvě lahve 
šampaňského ale dokonce 
i kelímky. Mohli jsme si tak 
všichni připít na úspěšný 
nový rok. Pak už jsme 
jen přešli přes přejezd do 
zástavby a cestou kolem 
zahrádkářské kolonie a ulicí 
U Císařské cesty se vrátili 
do hasičárny, kde již bylo 
všechno nachystané na 
zakončení příjemného od-
poledne.

Kontejnery pro velkoob-
jemový odpad (12 – 16 h) 
sobota 10. 2. Okrasná
sobota    2. 3. Na luka
sobota  16. 3. U Císařské
  cesty
sobota  23. 3.  Okrasná
sobota  13. 4. Na luka
sobota  27. 4. U Císařské
  cesty
sobota  18. 5. Okrasná
sobota    1. 6. Na luka
sobota  15. 6.  U Císařské
  cesty 

Kontejnery na bioodpad 
(13 – 16 h)
sobota 23. 3.  Na luka
sobota    6. 4.  Okrasná
sobota  13. 4.  U Císařské 
  cesty
sobota  20. 4.  Na luka
sobota  11. 5.  Okrasná
sobota  18. 5.  U Císařské 
  cesty
sobota  25.5.  Na luka

Mobilní sběr 
nebezpečného odpadu
Květnového povstání 21 
(před Úřadem MČ)
úterý 20. 2. 15:00 – 15:20 h
úterý 21. 5. 15:00 – 15:20 h
sobota  3. 8. 8:00 – 8:20 h
úterý 8. 10. 15:00 – 15:20 h
Kontakt na řidiče svozo-
vého vozidla: 284 098 887 
nebo 284 098 888

Přistavení 
kontejnerů

katedrálu sv. Jana Křtitele, 
kostel sv. Marie Magdalény, 
v uličkách nacházeli známé 
malé bronzové trpaslíky, 
až jsme došli na náměstí 
Rynek. Tady již byly stánky 
s místními specialitami 
a vánočním zbožím. Zde 
nám odpoledne ale rych-
le uteklo a s večerem se 
rozzářilo tisíce světel a oz-
dob.

asi jste si všimli, náš web 

vypadá trochu jinak.  

i obecní webové strany 

podléhají evropské 

směrnici a musí s ní 

být v souladu. Jak nás 

upozornila digitální 

informační agentura, 

naše to v některých 

parametrech nesplňovaly. 

to znamenalo, že jsme 

museli vytvořit stránky celé 

znovu, avšak snažili jsme 

se zachovat jejich původní 

ráz, na který jste zvyklí.

Úprava  
webových 
stránek



 pozváNky
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Tvořivé dílny 
Neděle 28. 1.    15:30 h Lego Robotika
Neděle 17. 3.  15:30 h Výroba jarních věnců
Neděle 14. 4.  15:30 h Lego Robotika
Neděle 28. 4. 15:30 h Výroba malých čarodějnic
Neděle 5. 5.  15:30 h  Lego Robotika
Dílny se konají v restauraci BoogieHouse, vstupné 70 Kč/os

Kvízové večery
Restaurace BoogieHouse
Čtvrtek 25. 1.  od 18:30 h
Čtvrtek 22. 2. od 18:30 h
Čtvrtek 21. 3. od 18:30 h
Čtvrtek 18. 4. od 18:30 h
Přijďte si s námi zasoutěžit a vyzkoušet své znalosti. Nechte 
se unést atmosférou a užijte si příjemný večer s přáteli. 
Zúčastnit se můžete jednotlivě nebo ve skupinkách. 

ledňáčeK, STudio dvA
Středa 21. února, odjezd z návsi v 17:30 h

Co všechno se stane, když bývalá milenka 
přijede za svým bývalým milencem 
přímo z pohřbu vlastního manžela? 
Studio DVA uvádí komedii v hlavní roli s 
Eliškou Balzerovou, Miroslavem Hanušem 
a Jaromírem Dulavou. Autobusem Vás 

dopravíme z Benic přímo k divadlu a po představení zpět.

HASičSKý pleS
Sobota 24. února od 19 h, restaurace BoogieHouse
Tento večer se bude v Benicích tančit. Hasiči pozvou živou 
hudbu, chybět nebude ani skvělé jídlo a pití nebo tombola. 

indiánSKá poHádKA
Neděle 3. března, restaurace BoogieHouse od 15:30 h

Po celém světě si lidé vyprávějí pohádky. 
A není tomu jinak ani u Indiánů. Pohádka, 
kterou vám bude vyprávět indiánský 
náčelník, je příběhem, který se stal jeho 
dceři.

BAdminTon
Sobota 9. března, Sport Centrum Uhříněves, od 14 – 17 h

Badmintonové odpoledne je určeno pro 
začátečníky i pokročilé, malé i velké hráče. 
Můžete se přihlásit do turnaje nebo si 
jen vyzkoušet své dovednosti. S sebou si 
vezměte vybavení na badminton. Vstup 
do haly je pouze ve sportovní obuvi se 
světlou podrážkou.

JArní úKlid
Sobota 6. dubna, sraz na návsi v 10 h
Sejdeme se na návsi a vyrazíme všemi směry, abychom 
posbírali vše, co do přírody nepatří. Pro účastníky bude na 
závěr připraveno občerstvení v naší restauraci.

očKování pSů A KočeK
Sobota 6. dubna, hasičárna 11:30 – 12:30 h
Pan doktor Hatina bude ordinovat na návsi v hasičárně, 
prohlédnout a naočkovat můžete nechat všechny vaše 
mazlíčky.

SBěr železnéHo šroTu
Sobota 13. dubna
Během dopoledne hasiči projedou ulicemi a posbírají 
železný odpad, který necháte u vrat.

pálení čAroděJnic
Úterý 30. dubna, na louce u potoka

Jaro již je za dveřmi a tak je potřeba 
zahnat zimu i všechny negativní síly. 
Sejdeme se na louce, zapálíme vatru 
a s ní i čarodějnici. Je to dobrá příležitost 
k setkání se sousedy a přáteli.

přednášKA – HouBy
Středa 15. května, restaurace BoogieHouse od 18 h
Petr Souček, který je čelenem výboru České mykologické 
společnosti, bude vyprávět o houbařských zajímavostech 
a jaké druhy už nyní můžeme v okolí najít.

zámeK čASTolovice, rycHnov 
nAd Kněžnou, nerATov 
Sobota 18. května, sraz na návsi v 6:45 h

Výlet začneme prohlídkou renesančního 
zámku Častolovice, který je proslulý 
nádhernými kazetovými stropy, 
rozlehlým Rytířským sálem, projdeme 
se po krásném anglickém zámeckém 
parku. V Rychnově nad Kněžnou 
budeme mít čas na oběd a volno pro 
prohlídku náměstí, zámku a dalších 

zajímavostí. Nakonec se přemístíme do Neratova, kde se 
nachází znovuzrozený poutní kostel Nanebevstoupení Panny 
Marie s unikátní skleněnou střechou.

den děTí
Sobota 25. května, na louce u potoka od 14 h
Toto květnové odpoledne bude patřit dětem, na louce 
u potoka pro ně bude připraven program s různými 
soutěžemi. Chybět nebude ani obchůdek a občerstvení.

vi. BenicKá cyKloJízdA
Sobota, červen
Připravte si svoje kola a pojeďte s námi výlet do okolí, 
těšíme se na aktivní cyklisty i rekreační jezdce.

leTní Kino
Sobota 24. srpna, na louce u potoka
K létu patří i promítání na louce, objednáme občerstvení  
a zajímavý film vybereme podle aktuální nabídky.


